
   

Referat	fra	møte	Holmestrand	Rotary		
 
Dato:   29.01.19 
Sted:  Holmestrand Fjordhotell 
Til stede: 28 medlemmer 
 
Innkommende Heidi Hammervik ønsket velkommen og åpnet med å minne deltagerne på at man 
skal få ordet før man snakket, og anmodet om at en formulerer sitt budskap høyt og tydelig, uten alt 
for lange innledninger. 
 
Olav Bjørnli 
Tidl. Ordfører i Hof, Olav Bjørnli ble introdusert av Jan Arne Rønningen. 
Olav fortalte om prosessen frem til kommunesammenslåingen mellom Holmestrand og Hof, og om 
erfaringene så langt. 
 
Kommunestyret i Hof vedtok sammenslåingen den 16. desember 2015, mot to stemmer. 
Holmestrand og Hof ble slått sammen ved kongelig resolusjon den 1 jan 2018, og utgjorde etter det 
15.000 innbyggere. 
 
Økonomi: 
Tidligere fikk alle kommuner 13,2 mill kr i basistilskudd uansett størrelse. Kommuner med under 
3200 innbyggere fikk småkommunetillegg, 5,5 mill. 
I de nye regler for tilskudd for sammenslåtte kommuner fra 2017, fikk to sammenslåtte kommuner 
dobbelt basistilskudd i 15 år, deretter gradvis reduksjon over 5 år. Dermed var det betydelige 
incentiver for små kommuner å slå seg sammen. 
 
I Hof mente mange at det ville bli vanskelig å yte tjenester i fremtiden dersom de skulle stå alene. 
 
Hva ble resultatet så langt når det gjelder synergier og innsparinger? 
Budsjettet for lønn i budsjettet for 2018 kuttet med 3,5 mill. I tillegg ble det i budsjettet for 2019 
kuttet med ytterligere 6,5 mill. Men dette av et budsjett på 1000 mill. 
 
Administrasjonens opplevelse 
I administrasjonen i Hof ses sammenslåingen hittil som en udelt suksess, til tross for litt klabb og 
babb. Omorganiseringer er krevende, likeså IKT systemer. Likevel oppleves dette som bagateller. De 
ansatte opplever sterkere fagmiljøer. På grunn av 3K samarbeidet kjente miljøene hverandre fra før, 
og det lettet overgangen. Den nye ordføreren (Alf Johan) er blitt godt mottatt i Hof, selv om han i 
noen sammenhenger (som kommunenavn og kommunevåpen) kan oppleves som litt høy og mørk. 
 
Olav avsluttet med å si at dersom innbyggerne i Hof i dag skulle bli spurt om de burde gå tilbake til å 
være alene, så trodde han at nesten ingen nå ville foretrekke det. 
 
 
29.01.19, Per Halvor (referent) 
 


